
Bestyrelsesmøde 
Lørdag 1. oktober 2011 kl. 14.00 hos Rudi Bak, Annavej 22A 

 
Referat 

Afbud: Finn Pedersen. 

1. Godkendelse af referat: Referat af generalforsamlingen 21. maj, 2011 (sendt via mail til bestyrelsen samt 
lagt på hjemmesiden www.gjerrild.dk) godkendt uden bemærkninger. 

 
2. Regnskab: Kasserer Frans Møller oplyste, at 12 medlemmer måtte rykkes for betaling af kontingent. P. t. 
resterer betaling fra kun et enkelt medlem. 

 
3. Vejene: Vejformand Poul Kristensen oplyste, at forsøget med begrænsning af støvplagen på udvalgte 
veje med Dustex trods den våde sommer er forløbet fint, der er blandt medlemmerne udtrykt stor tilfredshed 
med forsøget. I 2012 behandles de samme veje med midlet, og desuden søges der kontakt med Norddjurs 
Kommune om et kommunalt bidrag til også at behandle Stavnsborgvej med Dustex. 
Foreningen har fra en grundejer modtaget en henvendelse, der på egne og muligvis flere medlemmers 
vegne rejser stærk tvivl om både pris og kvalitet af vejvedligeholdelsen. Medlemmet inviteres sammen med 
eventuelle meningsfæller til et møde med bestyrelsens repræsentanter for at uddybe sine synspunkter. 
Vejformand Poul Kristensen aftaler selv nærmere. 

 
4. Brøndstrup Mølleå: Norddjurs Kommune har som svar på GNGs skriftlige henvendelse oplyst, at åen 
snarest oprenses efter regulativet. Når det er sket indbydes repræsentanter for GNG til at besigtige åen og 
diskutere en eventuel ændring af regulativet. 

 
5. Bestyrelsens julekomsammen. Holdes 3. december. Henning Kusk og Frans Møller træffer de videre 
aftaler. 

 
6. Eventuelt: Henvendelse fra Gjerrild Nordstrands Camping taget til efterretning. 

Referat: Henning Kusk 

Lagt på siden 2. oktober 2011 

 


